
       
 

Referat af Tisvildegårdens Grundejerforenings 42. ordinære generalforsamling 
søndag den 30. juni 2013 på Sankt Helene, Bygmarken 30, Tisvildeleje 

        
 
 

Formanden, Søren Egelund, bød velkommen til både nye og gamle medlemmer til den 
ordinære generalforsamling, der igen i år blev holdt på Sankt Helene Centret. 
 
1.  V A L G    A F    D I R I G E N T 
 
Bestyrelsen havde foreslået Ole Ingholt som dirigent. Han måtte imidlertid melde forfald. I 
stedet blev Kirsten Egelund valgt. Dirigenten takkede for valget og konstaterede derefter, 
at generalforsamlingen var lovligt varslet og indkaldt i henhold til § 8 i foreningens 
vedtægter. 
 
Det kunne konstateres, at 25 parceller var repræsenteret ved personligt fremmøde, og at 
der desuden var afleveret 3 fuldmagter til bestyrelsen. Hermed var 28 stemmeberettigede 
af foreningens 108 medlemmer repræsenteret på generalforsamlingen. 
 
2.  B E S T Y R E L S E N S    B E R E T N I N G    2 0 1 2  /  2 0 1 3 
 
Formanden supplerede den skriftlige beretning, som var optrykt i foreningens 
medlemsblad nr. 1, udsendt i maj 2013: 
 
Han indledte med en kort omtale af bolig-job-ordningen, i daglig tale kendt som 
”håndværkerfradraget”, som Folketinget i foråret 2013 havde besluttet at genindføre. 
Ordningen er samtidig blevet udvidet, så den med virkning fra 22. april 2013 og foreløbig 
frem til udgangen af 2014 også omfatter sommerhuse. Formålet er at ”få mere gang i 
hjulene” ved at gøre det billigere at få udført en række nærmere specificerede 
vedligeholdelses- og reparationsarbejder, idet det dog udelukkende er lønudgifterne, der 
kan fratrækkes på ens selvangivelse. Skriftligt orienteringsmateriale blev omdelt. De 
nærmere regler om hele denne ordning kan i øvrigt ses flere steder på nettet. 
 
 
De tidligere omtalte, senest etablerede kystparallelle bølgebrydere nedenfor 
strandtrappen ved Melbys Vænge er blevet fjernet igen efter kraftig henstilling herom fra 
de grundejerforeninger, hvis medlemmer især benytter denne del af stranden. 
 
Flishugningen i maj måned var ifølge anlægsgartneren forløbet planmæssigt. Det meste 
flis blev genbrugt, kun et enkelt læs måtte køres ud af området. Bestyrelsen indstiller, at 
ordningen med både forårs- og efterårsflisning videreføres. 
 
Om farten på vore veje viderebragte formanden dernæst en henstilling fra børneforældre, 
som ikke selv havde mulighed for at deltage i dette års møde. Der bliver tit kørt for hurtigt 
på især Iglekærvej! Så derfor opfordringen til bilisterne om at dæmpe farten. I takt med det 
igangværende generationsskifte i medlemskredsen kommer der flere småfolk til i husene. 



 
 
Om vejenes standard nævnte formanden, at der har været et enkelt tilfælde i årets løb, 
hvor bestyrelsen havde bedt Gribskov Kommune om at foretage en kikkertundersøgelse af 
det underliggende kloakrør. Diagnosen lød, at det var asfaltbelægningen, der havde ”sat 
sig” ganske meget på stedet. Der blev i den forbindelse givet det råd, at det vil være det 
klogeste, at vi får gennemført en totalt ny vejbelægning om nogle år frem for at begynde at 
foretage enkeltstående vejreparationer. 
 
 
Derefter spurgte dirigenten, om der var bemærkninger til bestyrelsens beretning – såvel 
den skriftlige som den mundtlige del. 
 
Ingen ønskede ordet, og beretningen blev derpå enstemmigt godkendt. 
 
 
 
3.  F O R E N I N G E N S    R E G N S K A B 
 
Formanden kommenterede kort 2012-regnskabet med henvisning til det revisorgodkendte 
regnskab, som var optrykt i medlemsbladet nr. 1, maj 2013. 
 
Status viste en fortsat forøgelse af formuen. Årets driftsresultat, inklusive obligationsrenter, 
gav et overskud på kr. 28.501 og dermed en yderligere opsparing til kommende 
vejvedligeholdelse.  
 
Dirigenten spurgte, om der var spørgsmål til regnskabet. Det var der ikke.  
 
Dirigenten satte derpå regnskabet til afstemning. Det blev enstemmigt godkendt. 
 
 
4.  I N D K O M N E    F O R S L A G 
 
Der var ikke indsendt sager til behandling under dette punkt. 
 
5.  V A L G     
 
Dirigenten oplyste, at der som nævnt i indkaldelsen skulle vælges kasserer og 3 
bestyrelsesmedlemmer, 2 bestyrelsessuppleanter samt revisor og revisorsuppleant. 
 
Karin S. Andersen, Tisvildegårdsvej 4, blev genvalgt som kasserer. 
 
Gaspare Adda (Rino), Iglekærvej 29, blev genvalgt som bestyrelsesmedlem. 
 
Hanne Nielsen, Rydevej 14, blev genvalgt som bestyrelsesmedlem. 
  



Karsten Friis, Tværledet 4, blev nyvalgt som bestyrelsesmedlem, foreløbig i 1 år, nemlig 
den resterende del af Erik Verdoners valgperiode (Erik var udtrådt af familiemæssige 
grunde). 
 
Som nye bestyrelsessuppleanter valgtes Lars Martin Larsen, Tisvildegårdsvej 11, som 1. 
suppleant i 2 år - og Bo Hakon Jørgensen, Degnemarken 1, som 2. suppleant i foreløbig 1 
år, nemlig i resten af Steen Johansens valgperiode, idet Steen ikke ønskede genvalg. 
 
Aron Skop, Degnemarken 8, blev genvalgt som revisor. 
 
Susanne Lange, Tisvildegårdsvej 8, blev genvalgt som revisorsuppleant. 
 
 
6.    E V E N T U E L T 
 
Niels Bjerring, Torpen 7, rejste endnu engang spørgsmålet om hjortene med en 
efterlysning af nogle gode råd på feltet. Det medførte også i år en rask diskussion om 
diverse råd, som ikke rigtigt virker! Freddy Nielsen, Rydevej 14 kunne referere en 
udtalelse fra vildtkonsulent Niels Worm gående på, at kun et højt hegn om haven kan 
modvirke indtrængning af hjorte på ens grund. 
Formanden henviste under denne del af debatten til de tidligere optrykte råd om 
”rådyrsikre planter”. 
 
Birthe Nielsen, Torpen 6, rettede en stor tak til bestyrelse og bestyrelsesformand, og hun 
benyttede samtidig lejligheden til at sige tak for 30 gode år i området, idet hun og hendes 
mand havde besluttet at sætte sommerhuset til salg. 
 
 
Dirigenten takkede derpå forsamlingen for god ro og orden. Dermed var selve 
generalforsamlingen afsluttet. 
 
 
Efter generalforsamlingen fulgte så – efter visse tekniske problemer med udstyret - den 
annoncerede orientering med 
 
TEMAET: Tyverisikring og nabohjælp i sommerhuset. 
 
Den indbudte repræsentant for Nordsjællands Politi, Christian Have, gennemgik i ord og 
plancher, hvordan man bedst sikrer sit sommerhus imod indbrud. Og han svarede 
beredvilligt på en række spørgsmål undervejs i sit foredrag. 
 
 
 Kirsten Egelund  Søren Egelund 
     Dirigent        Formand 
 
 

 

 


